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Protokół Nr 27/2020 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Finansów 

z dnia 27 kwiecień 2020 r. 

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania) 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Adam Rybczyński - Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Finansów 

2. Janusz Czarniak - Zastępca Przewodniczącego komisji 

3. Joanna Roszak - członek komisji 

4. Piotr Kołodziej - członek komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kuberska Anna – Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia 

4. Majer-Ślesińska Halina - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

5. Pomianowski Grzegorz – Dyrektor SAPO 

6. Borkowska Patrycja – pełnomocnik ds. profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

orz przeciwdziałania narkomanii  

7. Roszak Joanna – starszy inspektor ds. ochrony środowiska 

8. Wicher Danuta – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej  

9. Michalak Paulina – Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Wonorzu 

10. Rogalski Dawid – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dąbrowie Biskupiej 

11. Guźlecka Krystyna – inspektor ds. gospodarki odpadami 

12. Pawłowska Katarzyna – inspektor ds. pozyskiwania środków zewnętrznych i współpracy z 

organizacjami pozarządowymi 

13. Czaplewska Karolina – młodszy referent ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Omówienie materiałów na XIV sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

3. Wolne wnioski. 

4. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 
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Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Adam Rybczyński o godzinie 8:00 otworzył 

posiedzenie Komisji przez połączenie online, a następnie powitał członków komisji, Wójta Gminy, 

Przewodnicząca Rady Gminy oraz obecnych pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad. 2. Omówienie materiałów na XIV sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2020 rok. 

Radni otrzymali poprawiony projekt uchwały, Pani skarbnik omówiła wszystkie zmiany, zarówno po 

stronie dochodów jak i wydatków.  

Dyskusja: 

Radny Marek Świerkowski – Jak można interpretować zarządzanie kryzysowe? 

Skarbnik gminy – Z rezerwy kryzysowej zostaje przeniesione środki na zarządzanie kryzysowe na 

przykład na zakup środków dezynfekujących, rękawiczek, maseczek 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2020 – 2032. 

Poinformowała, że wprowadzono wszelkie zmiany adekwatnie do zmian w budżecie. 

Pan Piotr Gadaliński – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dąbrowa 

Biskupia na 2020 rok” 

Dyskusja: 

Pan Piotr Gadaliński –  

Radna Renata Gawrysiak – Dlaczego zwierzęta zostały przeniesione z Inowrocławia do schroniska w 

Łodzi? 

Pan Piotr Gadaliński – Zmiana schroniska spowodowana była względami ekonomicznymi, ponieważ 

oferta tego schroniska okazała się najkorzystniejsza i najtańsza. Wszystkie zwierzęta zostały 

zachipowane i są pod stałą kontrolą. Kwota ostatniej faktury za pobyt zwierząt w schronisku w 

Wojtyszkach koło Łodzi była niższa o 3000 złotych od faktur, jakie otrzymywaliśmy, kiedy nasze 

zwierzęta przebywały w schronisku w Inowrocławiu.  

Radna Aneta Ebekozien – Kto zajmuje się transportem zwierząt do tego schroniska oraz jakie generuje 

to koszty? 

Pan Piotr Gadaliński – W umowie została ustalona stawka za 1 km i jest porównywalna ze stawką z 

Inowrocławia tylko jest to większa odległość. Oszczędności wynikają nie z doraźnych działań, a na 

długofalowym przechowywaniu zwierząt w schronisku.  

Radna Aneta Ebekozien – Z jakimi organizacjami społecznymi której celem jest ochrona zwierząt my 

współpracujemy?  
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Pan Piotr Gadaliński – O naszym programie zostało poinformowane 5 organizacji na przykład koło 

łowiecke, lekarz powiatowy weterynarii i komenda policji. Każda z tych instytucji ma prawo do sugestii 

i naniesienia poprawek.  

Radna Renata Gawrysiak – Czy mieszkaniec, który byłby zainteresowany adopcją zwierzęcia ze 

schroniska może liczyć na jakieś wsparcie ze strony gminy? 

Pan Piotr Gadaliński – Zwierzęta znajdujące się w tej chwili w schronisku są zaszczepione, 

wysterylizowane pod opieką weterynaryjną. Zwierzęta przekazywane do adopcji są zwierzętami 

zdrowymi. Nie przewidujemy opłat adopcyjnych. Stosujemy metodę, że jeśli znajdziemy zwierzę to 

wówczas szczepimy je i badamy pod kątem weterynaryjnym, a jedynym wsparciem może być 

przekazanie osobie adoptującej worka karmy dla tego zwierzęcia.  

Nie było więcej pytań do rozpatrywanego projektu uchwały.  

Pani Magdalena Kryszzak – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Dąbrowa Biskupia, 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów 

Dyskusja: 

Radny Tomasz Wronecki – Co z przystankiem Stanomin – Mleczkowo – Dąbrowa Biskupia, ponieważ 

ten przystanek jest aktualnie nieczynny.  

Pani Magdalena Kryszak – ZDP wykonując aktualizację chce ten przystanek zachować i widnieje w 

wykazie jako istniejący. Łatwiejszym procesem jest usunięcie przystanku niż ponowne jego 

wznowienie, więc może przewoźnik w przyszłości będzie korzystał z tego przystanku.  

Radny Marek Świerkowski – Jeśli chodzi o dwa przystanki w Dąbrowie Biskupiej w kierunku 

Przybysławia  

Pani Magdalena Kryszak – Znak jest traktowany jako przystanek tylko bez wiaty, ale znaki są również 

traktowane jako przystanki.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Pani Magdalena Kryszak – przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Gminę Dąbrowa Biskupia i Powiat Inowrocławski Porozumienia w sprawie wspólnej realizacji zadania 

pn. „Przebudowa drogi gminnej w Pieraniu, gm. Dąbrowa Biskupia odcinek od km 0+000,00 do km 

0+215,80” w tym w zakresie wykonania odcinka od km 0+000,00 do km 0+006,50 - włączenia drogi 

gminnej do istniejącej drogi powiatowej nr 2570C – działka nr 30. 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Pan Grzegorz Pomianowski - przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Dąbrowa Biskupia na rok szkolny 2019/2020. 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Pani Joanna Roszak – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej „Program usuwania azbestu 

i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2013 – 2032”. 

Dyskusja: 

Radna Wiesława Posadzy – Ile wpłynęło wniosków w ramach programu? 
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Pani Joanna Roszak – Wpłynęło 9 wniosków na demontaż i 16 wniosków na unieszkodliwianie 

azbestu. 

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Pani Joanna Roszak – przedstawiła projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i 

trybu składania deklaracji za pomocą  środków komunikacji elektronicznej. 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Pani Krystyna Guźlecka – przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki 

letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Pani Krystyna Guźlecka – przedstawiła analizę stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie 

Gminy Dąbrowa Biskupia za rok 2019. 

Nie było pytań do przedstawionego materiału.  

Pani Halina Majer-Ślesińska – przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej za 2019 rok -

rekomendacje. 

Nie było pytań do przedstawionego materiału.  

Pan Dawid Rogalski - przedstawił informację z działalności Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i 

Rekreacji w Dąbrowie Biskupiej za 2019 rok.  

Dyskusja: 

Radna Aneta Ebekozien – Jakie działania planujecie Państwo w dobie koronawirusa? 

Pan Dawid Rogalski – Planujemy wieczór poezji oraz koncert życzeń online. W ramach oszczędności 

wykonujemy remont pomieszczenia jak również dekoracje sceniczne. W tej chwili zajmujemy się 

również szyciem maseczek dla mieszkańców. 

Nie było więcej pytań do przedstawionego materiału.  

Pani Danuta Wicher – przedstawiła informację z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Dąbrowie 

Biskupiej za 2019 rok. 

Dyskusja: 

Radna Aneta Ebekozien – Czy w  obecnej sytuacji są wypożyczenia książek? 

Pani Danuta Wicher – W tej chwili biblioteka jest zamknięta i nie ma wypożyczeń dla czytelników. 

Radna Aneta Ebekozien – Czy remont biblioteki w Dąbrowie Biskupiej został zakończony? 

Pani Danuta Wicher – Remont jest w trakcie realizacji. 

Radna Wiesława Posadzy – Czy zostały podjęte kroki dotyczące likwidacji starych zniszczonych 

książek? 
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Pani Danuta Wicher – Takie działania podejmuje się podczas inwentaryzacji i na tą chwilę część 

zniszczonych książek jest już opisana i odłożona do likwidacji. 

Nie było więcej pytań do przedstawionego materiału.  

Pani Patrycja Borkowska – przedstawiła sprawozdanie z realizacji Gminnego programu profilaktyki 

alkoholowej oraz narkomanii w roku 2019 w Gminie Dąbrowa Biskupia. 

Nie było pytań do przedstawionego materiału. 

Pani Paulina Michalak – przedstawiła informację o działalności Środowiskowego Domu Samopomocy 

w Wonorzu za 2019 rok. 

Nie było pytań do przedstawionego materiału. 

Pani Katarzyna Pawłowska - przedstawiła sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy 

Dąbrowa Biskupia z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za 2019 rok. 

Nie było pytań do przedstawionego materiału. 

Ad. 3. Wolne wnioski. 

Radny Jakub Kaszliński – Czy w związku ze zbliżającymi się wyborami gmina udostępni Poczcie Polskiej 

dane osobowe wyborców? 

Wójt Gminy – Na tą chwilę nie ma przepisów wskazujący na obowiązek przekazania takich danych. 

Ad.4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Adam Rybczyński 

podziękował wszystkim za uczestnictwo i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, 27 kwiecień 2020 r. , godz. 10:50 

  Protokółowała:    Prowadzący posiedzenie 

  Karolina Czaplewska   Adam Rybczyński 


